

ACTA

REUNIÓ DEL SUBCOMITÈ DE SEGURETAT I SALUT D' ALTRES CENTRES (SAC)

Data: **dilluns, 8 de maig de 2023**
Número: **2023SAC02**
Horari: **10:03-11:08h**
Lloc: **Plataforma Teams**

Ordre del dia:

1. Aprovació de l'acta anterior
2. Presentació d'informes, Identificació i Avaluacions de riscos, Planificacions i seguiment de mesures correctores i d'altra documentació.
3. Quadre seguiment actuacions
4. Precs i preguntes

Documentació adjunta: *veure Annexos*

Assistents:

Per la corporació:

Antoni M. Solanes Segura, que actuarà com a president
Joana Barber Rosado
Xavier Pons Claret
Llum Llosa Oliva
Maria Mercedes Arranz de Gracia, excusa la seva presència
Pilar Morales Serrano

Com a delegats de prevenció:

Manuel Leonardo Jurado Luque
Segismundo Serrano Gutiérrez
Albert Carreras, en substitució de Ricard Alcojor Bernardo.
Telm Busquets Bosch, excusa la seva presència
Ramon Maria Altisent Pedrós
Diego Valentín Delgado Rodríguez, excusa la seva presència

Com a assessors:

Concepció Minguet Salvadó
Montserrat Arráez Carrión
Astrid Sánchez Vázquez
Ramon Vicente García
Roser Marés Muxí
Jordi Godayol Lafont
Santiago Comas

Pren acta de la sessió: Vanesa Pose Ruano

Desenvolupament de la sessió

Inici: 10h 03' Sr. Antonio Solanes dona la benvinguda als assistents. Sr. Solanes

Primer punt. Aprovació de l'acta anterior:

Sr. Solanes, pregunta si hi ha cap comentari al respecte a l'acta anterior. No hi ha cap comentari ni suggeriment per part dels assistents, per la qual cosa es procedeix a l'aprovació de l'acta de la sessió del dilluns 13 de febrer de 2023.

Segon punt. Presentació d'informes, Identificació i Avaluacions de riscos, Planificacions i seguiment de mesures correctores i d'altra documentació:

Sr. Solanes dona pas al bloc de documentació presentada.

Sr. Solanes procedeix amb els informes de prevenció referents a les avaluacions i l'adequació provisional de Malloles corresponents a infraestructures viàries i mobilitat, també les mesures preventives d'Igualada en quant al trasllat i pregunta als Delegats de Prevenció i representants de la Gerència d'Infraestructures viàries i Mobilitat si es vol fer algun aclariment.

Sr. Ramón Altisent indica, en referència al Magatzem de vies locals d'Igualada, que a l'informe del 2 de març que hi ha una coberta de fibrociment i pregunta si hi haurà alguna actuació, si s'ha d'analitzar, quina previsió hi ha, si es substituirà la coberta tal i com s'està fent a altres locals o que caldrà fer en aquest local.

Sr. Xavier Pons, contestant a la pregunta del Sr. Ramón Altisent, indica que el magatzem d'Igualada des de fa molts anys, com el de Manresa el tindran clausurat al menys un parell d'anys i s'ha donat trasllat al personal a Igualada, i com el d'Igualada és de lloguer i no té sentit fer moltes inversions, s'està buscant un altre magatzem de lloguer.

Sr. Leonardo Jurado respecte Malloles, la visita es va realitzar el 31 de gener, al document es detecten moltes incidències, pregunta per l'estat actual de les mesures, si ja estan planificades les mesures correctores o si ja s'han subsanat algunes.

Sr. Xavier Pons, en resposta al Sr. Leonardo Jurado confirma que el de Malloles es de lloguer, degut a les obres de Calldetenes, actualment s'està utilitzant com a magatzem principal i que les deficiències essencials ja s'han realitzat, encara resten un mes aproximadament d'obres a Calldetenes, en quant es finalitzin es traslladaran.

Sr. Leonardo Jurado apunta que si en l'anterior subcomitè ja es va presentar la realització de les mesures correctores essencials, el document s'ha realitzat a posteriori.

Sr. Xavier Pons, aclareix que aquelles actuacions que es van considerar essencials es van avançar a l'entrega de l'informe.

Sra. Llum Llosa, confirma la realització de les actuacions essencials i afegeix que van rebre una petició urgent de l'OPRL i la brigada va actuar amb urgència abans de fer la planificació.

Sr. Solanes continua amb el bloc de biblioteques sobre l'informe de mesures de camps electromagnètics al bibliobús de Guilleries, sense cap comentari al respecte.

Sr. Solanes continua amb el bloc de planificacions amb el tema sobre l'amiant a Manresa.

Sr. Leonardo Jurado reitera que les planificacions no són correctes perquè no tenen termini d'execució ni pressupost. Demana que s'identifiqui cada planificació més exhaustivament per tal de reconèixer fàcilment a que fan referència. Vol comentar que se'ls ha fet una auditoria recentment a on es va detectar que les planificacions que se'ls fa arribar són incompletes. Vol saber qui elabora les planificacions.

Sra. Astrid Sánchez respon que s'elaboren des de l'OPRL, ja al mateix informe quan s'elabora l'avaluació de riscos, automàticament, es creen les mesures correctores derivades d'aquest informe en relació als riscos detectats, són propostes que es donen des de l'OPRL i es dona trasllat als diferents serveis que tenen la competència d'executar aquestes mesures. Algunes poden ser pel mateix servei, a la mateixa OPRL, o a vegades a edificació, si són actuacions de manteniment, obra, etc. Des de l'OPRL es lliure la planificació amb l'avaluació per identificar a què informe fa referència la planificació. El programa que es disposa actualment no deixa afegir més camps, però sí que la planificació s'identifica amb un codi i una descripció per saber de quin document mare depèn.

Sr. Leonardo Jurado sol·licita si es podria confirmar que les planificacions que es presenten són les planificacions que estableix la auditoria que s'haurien de presentar amb terminis d'execució, responsables d'execució, etc., A més, pregunta si el document mare que comenta la Sra. Astrid Sánchez és el que s'entrega en aquí o no, i si el que s'entrega és un document de cada servei.

Sra. Concepció Minguet, aclareix que el document mare fa referència a l'avaluació de riscos, i que la planificació és un informe que surt com a conseqüència d'aquesta avaluació. Indica també, que l'avaluació de riscos es troba codificada i que aquest codi apareix a la planificació vinculant als informes.

Sr. Leonardo Jurado, explica que en funció dels riscos identificats, la gravetat, etc., surt un termini d'execució que dona el mateix programa.

Sra. Concepció Minguet confirma que aquest programa no funciona així que no estableix terminis d'execució de forma automàtica.

Sr. Leonardo Jurado pregunta si els terminis d'execució no van en funció de la gravetat dels riscos detectats, la freqüència, etc., Afegiu si el document que es presenta es troba en línia amb el que estableix l'auditoria.

Sra. Concepció Minguet confirma que la planificació quan el risc és més greu abans s'ha d'executar. Comenta, que no es poden posar dates reals d'execució des de l'OPRL, per això ho comenten amb el mateix servei i que sigui aquest qui estipuli la data aproximada real d'execució.

Sr. Leonardo Jurado insisteix en si aquest document que es presenta va en línia amb el que estableix l'auditoria.

Sra. Concepció Minguet indica que l'auditoria el que estableix és que a la planificació ha de constar terminis d'execució i responsables i en aquest sentit es fa trasllat als serveis per tal que retornin complimentat l'informe amb el terminis i responsables d'execució. En aquest cas s'ha elaborat fa poc i no s'ha donat marge encara al servei per a donar resposta.

Sr. Solanes, proposa que es puguin qualificar a partir de la gravetat i el bloc de personal afectat per tal de disposar de la data més ajustada a la realitat i poder cobrir la demanda, que troba molt justa, de poder disposar de la planificació. S'hauria de fer aquest exercici de poder

qualificar les mesures en funció de si es tracta d'un canvi d'hàbit, organitzatiu, una inversió, etc. i poder posar la informació més real possible.

Sr. Solanes, dona pas en l'àmbit de les planificacions corresponent a l'Oficina de prevenció d'incendis forestals. Sense cap comentari al respecte.

Sr. Solanes, dona pas a les sonometries dels Parcs Naturals: Montnegre, Montesquiú, Garraf i Montseny. Sense cap comentari.

Sr Albert Carrera, en referència a les sonometries, indica que hi ha un informe, sonometria de Sant Llorenç que no està relacionada amb l'índex, consta en acta l'errada material que manca a l'índex. D'aquest informe tampoc es realitza cap comentari per part dels assistents.

Sr. Solanes, continua amb l'informe de sinistralitat per al període gener – març 2023 de l'ORGT.

Sra. Roser Marés, vol aclarir que l'informe abasta tots els centres de l'ORGT incloent els de la central, que hi ha tres accidents i un dels accidents sense baixa correspon a la central, fet que no entraria en aquest SAC però no el poden separar.

Sr. Solanes dona pas al bloc d'informes de l'ORGT amb l'avaluació de riscos de les oficines de Masquefa, El Prat del Llobregat i Gavà i de l'informe d'il·luminació de Gavà.

Sr. Leonardo Jurado, indica en referència a l'avaluació del Prat, que la rampa que ha de col·locar el treballador per a l'accés als minusvàlids pesa molt i pot suposar alguna lesió, pregunta si s'ha fet alguna gestió amb l'Ajuntament per a la instal·lació d'una rampa nova. Afegeix que a l'avaluació també es detecta deficiències elèctriques, i pregunta què s'està realitzant per eliminar les olors i si s'ha fet alguna actuació. Pel que fa a l'avaluació de l'oficina de Gavà indica que a l'informe d'il·luminació es diu que tots els llocs de treball presenten nivells insuficients, també comenta que es presenten mesures ambientals amb mesures negatives d'humitat a la majoria dels llocs de treball. Afegeix que en el seu origen l'oficina estava dissenyada per a 6 persones, actualment treballen més de 8 persones i no hi ha lloc suficient. També fa constar que la vorera és molt estreta i s'acumula gent a l'entrada amb risc d'atropellament. Des de CCOO proposen que es cerqui un altre local més adient. Per últim, demana que, en referència al punt anterior, sobre l'informe de sinistralitat de l'ORGT, es sol·liciti a la Mutua que faciliti la informació separada per a poder disposar de la informació completa.

Sr. Telm Busquets, indica que en referència a l'oficina del Prat volien comentar el mateix que ja ha comentat el Sr. Leonardo sobre la rampa i afegeix que reben moltes queixes sobre la climatització de l'oficina del Prat, pregunta si hi ha alguna previsió i termini per arreglar això. En quan a l'oficina de Gavà, a més de lo esmentat pel Sr. Leonardo Jurado, comenta que hi ha massa il·luminació per poder treballar i que s'ha de solucionar.

Sr. Santiago Comas, comenta que tenen instruccions de la Gerència per cercar un altre local al Prat i aquesta instrucció s'ha traslladat al Servei de Coordinació. Primer es mirarà si es pot traslladar a un oficina de l'Ajuntament.

Sra. Roser Marés, respecte Gavà, la llum ja està tot modificat i han tornat a fer mesures però no disposen dels informes però està tot solucionat. Respecte al Prat, s'està mirant de realitzar una rampa d'accés. S'ha de fer una reubicació de tota l'oficina perquè sobren taules i es mirarà el tema de la climatització en referència a les taules. També es farà una neteja i condicionament de la zona de l'arxiu que és on hi ha més humitats. De moment estan esperant que l'oficina buidi l'arxiu per poder començar a actuar.

Sra. Concepció Minguet per al·lusió en referència a l'informe d'estadística de sinistralitat de la DIBA, indica que no s'ha presentat aquest informe ja que la Mutua s'ha fusionat amb un altre i encara no es disposa d'informe i tampoc se sap com es presentaran les dades ni quin tipus d'informe es realitzaran a partir d'ara.

Sr. Leonardo Jurado, pregunta si es presentaran pròximament les planificacions de les avaluacions de les oficines. Sr. Santiago Comas respon que sí.

Sr. Solanes, continua amb els simulacres de les oficines de Cubelles, Vallirana, Sant Feliu de Llobregat i Sant Joan Despí.

Sr. Leonardo Jurado apunta que dels 4 informes presentats hi ha 3 que presenten incidències.

Sra. Roser Marés, contesta que a cada simulacre que s'ha fet i s'han detectat incidències s'han traslladat aquestes al Gabinet de Seguretat i s'han gestionat.

Tercer punt. Quadre seguiment actuacions

Es procedeix a revisar el quadre de seguiment:

Solanes continua amb el següent punt de l'ordre del dia sobre el seguiment de temes pendents.

Punt 1. Sr. Solanes comença pel tema del CAE diputació – Ajuntaments pel que fa a la prestació de serveis de biblioteques i bibliobusos quedaven temes pendents però s'havia avançat molt. Pregunta si hi ha algun canvi al respecte.

Sra. Pilar Morales respon que es segueix igual. Encara hi ha Ajuntaments que no han enviat la documentació. Per part de la Diputació de Barcelona, en principi s'ha lliurat tota la documentació als Ajuntaments.

Punt 2. Sr. Solanes continua amb el tema de l'Escola de Teixit de punt de Canet de Mar, indica que la Sra. Llum Llosa va comentar que s'estava acabant de redactar el projecte i a punt per licitar i pregunta com continua.

La Sra. Llum Llosa recorda que el projecte estava parat per una observació per part de l'Ajuntament de Canet de Mar, s'està acabant de fer les modificacions i s'ha passat a l'Ajuntament per tal que doni el vist i plau i pertinent llicència. Posteriorment es passarà a l'aprovació de l'expedient.

Punt 3. Sr. Solanes continua amb el següent tema pendent sobre la previsió de trasllat corresponent a la oficina de Balsareny. Després de que l'OPRL es posés en contacte amb els Responsables, i si ben és cert que no hi ha representació en el SAC, han donat resposta per escrit. Sr. Solanes continua donant lectura a l'escrit, on s'indica "des del 2019 que l'opció el trasllat de l'oficina de Navàs a Balsareny es va descartar. No es van acabar de signar els convenis per a fer les actuacions i cessió de l'espai amb l'anterior equip de govern municipal (2018) i per tant aquesta alternativa ara mateix no està sobre la taula". També indiquen que "Sí estem buscant un altre emplaçament que compleixi amb els nostres requeriments, però la urgència del trasllat s'ha reduït degut al fet que ara mateix la majoria del personal assignat a Navàs realitza teletreball o presencial mixt i per tant la densitat de treballadors s'ha reduït sensiblement". Sr. Solanes indica que si hi ha alguna demanda més addicional es pot convidar algun representant de l'oficina que pugui aclarir o ampliar informació al respecte.

Punt 4. Sr. Solanes segueix amb el següent tema pendent referent a vies locals sobre el Protocol de càrrega i descàrrega del camió grua. Indica que el Sr. Xavier Pons va comentar que s'havia presentat una proposta de protocol i estaven pendents de si s'havia de fer alguna modificació i participació per part dels Delegats. Pregunta si s'ha pogut avançar alguna millora al protocol.

Sra. Astrid Sánchez indica que des del servei han enviat aquest Protocol i des de l'OPRL encara s'estan fent modificacions i valoracions per això encara no s'ha passat als Delegats per a la seva consulta i participació.

Punt 5. Sr. Solanes introdueix el següent tema pendent sobre el Protocol de violència/agressió oficines ORGT, el Sr. Santiago Comas va comentar que es va presentar a la Comissió de Seguretat i que va haver algunes esmenes que es van incorporar al Protocol i es presentava la proposta definitiva al Comitè el 24/02/2023.

Sr. Santiago Comas respon que es va presentar a CSS el 24/02/23, es van recollir les esmenes que la Comissió de Seguretat va indicar, i el Consell Directiu el va aprovar. Al mes d'abril està aprovat formalment, en vigor i en fase d'implantació. Aquesta fase implica: difusió i formació del protocol. La formació a treballadors que fan atenció al públic, es diu resolució de conflictes, inclou el protocol i començarà al setembre-octubre.

Sr. Solanes pregunta a Sr. Leonardo Jurado si vol comentar alguna cosa ja que va ser el promotor d'incloure aquest tema.

Sr. Leonardo respon que no i que el donaria per tancat el tema.

Punt 6. Sr. Solanes continua amb el següent tema sobre incidències en relació al desconfort tèrmic a algunes de les biblioteques de la Xarxa. Recorda que la Sra. Pilar Morales va informar al respecte i pregunta si hi ha alguna novetat en referència a aquestes incidències.

Sra. Pilar Morales indica que la Biblioteca de Sant Roc ha comentat que volen arreglar el tema de la climatització. La resta s'ha donat trasllat als Ajuntaments per tal que facin les mesures per arreglar-ho.

Punt 7. Sr. Solanes continua amb el següent tema referent a les biblioteques sobre la redacció del Protocol d'agressió verbal/física als treballadors de la Diputació.

Sra. Pilar Morales indica que s'està treballant en el protocol i ho estan treballant també a nivell del Comitè.

Punt 8. Coordinació d'activitats empresarials Parcs Naturals. Indica que la Sra. Joana Barber va comentar que s'havia realitzat un protocol i s'havia distribuït per tots els Parcs i s'havien iniciat els CAEs.

Sra. Joana Barber volia afegir que han realitzat una consulta a l'OPRL perquè en temes de CAE en l'auditoria els van comentar que ells no tenen competència ja que no són tècnics per fer el CAE (Parc del Montseny i Sant Llorenç) i no hi ha cap tècnic al Parc. Indica que estan esperant resposta per part de l'OPRL. Comenta que amb la nova contractació al Parc del Montseny, Garraf i Sant Llorenç no saben si poden fer el CAE o no i voldria saber si algú els hi podria aclarir això. No obstant, indica que van elaborant els CAE i que hi ha CAE's pendents, sobretot amb empreses de neteja, i que ja s'ha demanat als Directors dels Parcs que ho prioritzin per tal de lliurar-los a l'OPRL abans de l'estiu. Voldria que algú aclarís el tema dels tècnics i els CAE.

Sra. Concepció Minguet indica que des de l'OPRL consta que està pendent una reunió per aclarir aquest tema, també està pendent una formació de CAEs a Parcs.

Sr. Ramón Altisent indica que no li queda gaire clar què es el que deia la tècnica de de que no es poden fer CAEs des del Servei.

Sra. Joana Barber aclareix que la tècnica els va indicar que per poder fer el CAE havies de tenir la titulació, que han de ser tècnics de prevenció de riscos laborals. Comenta que tota aquesta informació s'ha derivat a l'OPRL.

Sr. Ramón Altisent puntualitza que és això el que s'ha d'aclarir en aquesta sessió ja que el que es fa des dels serveis és comunicar una actuació i que l'OPRL actua com a expert en la matèria.

Sra. Concepció Minguet confirma que des de l'OPRL es dona recolzament a tots els CAE i revisió de la documentació. Indica que a la formació que es fa als serveis s'explica en què consisteix, quina documentació s'ha de mirar i si hi ha qualsevol dubte l'OPRL es troba a disposició del servei. Aquesta és la formació que fa més d'un any està pendent amb Parcs ja que, per part del Servei de Parcs, no s'ha trobat data. Es farà la reunió i s'acabarà de clarificar tot.

Sra. Joana Barber comenta que no sabia res d'aquesta formació, que no sabia que estava pendent del Servei de Parcs i que estarà pendent ja que els interessa molt.

Punt 9. Estat de les obres de l'Espai Natural de Sant Miquel del Fai. Sr. Solanes pregunta a la Sra. Llum Llosa si hi ha alguna cosa a afegir i pregunta quan seria oportú traslladar la responsabilitat del seguiment dels temes que sorgeixin a Sant Miquel del Fai passin a ser gestionades per Parcs.

Sra. Llum Llosa indica que la instal·lació contra incendis i BIE que quedava pendent a l'anterior reunió ja ha finalitzat i que queda pendent la instal·lació d'una columna seca però està pendent de l'aprovació per part del Departament de Generalitat de Medi Ambient. Es va establir amb bombers i Alcaldes implicats que quan hi hagués situació d'incendi estigués en alfa 2 el parc quedaria tancat. A partir d'ara la gestió i treballadors pertany a Parcs Naturals.

Sr. Ramón Altisent pregunta, en referència a la mesura del tancament de San Miquel del Fai en situació d'incendi alfa 2, si es tracta d'una mesura provisional fins que no s'instal·li la columna seca o per sempre.

Sra. Llum Llosa confirma que independentment de la columna seca el Parc continuarà tancant en situació d'alfa 2. Afegeix que aquesta directriu va ser imposada al Pla d'Emergències a la reunió amb alcaldes, protecció civil...

Sra. Joana Barber indica que és una demanda, que s'ha de complir i que es el que posa en el Pla d'Emergències. Aclareix, no obstant, que el nivell 2 del Pla Alfa no diu en lloc que no es puguin obrir els equipaments.

Punt 10. Planificació de les obres d'adequació de la nau de Sant Celoni (Montseny). Sr. Solanes recorda que ja s'havien realitzat les reunions amb el personal i que estaven per començar les obres amb el PSS aprovat i que s'havien tingut en compte les demandes del personal. Pregunta sobre l'estat de les obres.

Sra. Joana Barber indica que les obres es donen per acabades. Es va fer una visita i les obres es donen per finalitzades i per tant, es pot donar el tema per tancat.

Punt 11. Pla de renovació maquinària i vehicles (Infraestructures Viàries i mobilitat). El Sr. Solanes recorda que el Sr. Xavier Pons va informar sobre una sèrie de substitucions i pregunta com es troba aquest punt i si hi ha alguna pregunta.

Sr. Xavier Pons informa que les furgonetes han arribat al Parc Mòbil només falta retolar-les, en una setmana haurien d'estar. Igual que els camions que informa que en uns 15 dies.

Punt 12. Sr. Solanes continua amb l'estat de les biblioteques, en concret de les deficiències de manteniment de les biblioteques que havia desconfort manifestat pels Delegats de Prevenció a la biblioteca de Can Casacuberta i recorda que l'OPRL va comunicar que es van reunir amb el Servei de Prevenció Propi de l'Ajuntament i que no s'havien detectat greus deficiències.

Sra. Pilar Morales indica que s'ha posat en contacte amb l'Ajuntament per saber com es troba la situació, però que encara no tenen resposta per la seva part.

Punt 13. Sr. Solanes continua amb el següent tema corresponent a la previsió de mesures de vibració als bibliobusos i recorda que es va indicar que les mesures, malgrat no s'havien realitzat, es trobaven planificades per aquest any i pregunta si aquesta temporalitat s'ha pogut acotar.

Sra. Concepció Minguet indica que a dia d'avui estan acabant de tancar amb l'empresa externa que les realitzarà i que aviat podran fer proposta.

Punt 14. Sr. Solanes continua amb el següent punt sobre els nous plans d'emergència de les ORGT i recorda que el Sr. Santiago Comas comentava que esperaven finalitzar-los en breu.

Sr. Santiago Comas indica que es preveu que aquest tema es comenci després de l'estiu.

Punt 15. Sr. Solanes segueix amb el següent punt sobre les sonometries ORGT.

Sr. Santiago Comas indica que es va plantejar fer una reforma incorporant materials més absorbent a sostres i parets, s'ha fet aquesta actuació a l'oficina de Ripollet i els resultats han estat bons, ha baixat la reverberació. Voldria anar a l'oficina i veure si ha estat efectiva aquesta intervenció, fer-la extensiva a altres oficines.

Sr. Leonardo Jurado indica que perfecte, que si ha estat efectiva serà qüestió de fer-la extensiva a altres oficines.

Punt 16. Sr. Solanes continua amb el següent punt referent a fuites d'aigua al magatzem d'Olèrdola i recorda que el Sr. Xavier Pons, va comentar que el contracte de lloguer s'havia prorrogat i ja s'havien redactat els plecs per llogar un magatzem que no tingués aquesta problemàtica. Pregunta si hi ha alguna novetat al respecte.

Sr. Xavier Pons indica que segueix el procediment, en principi, l'1 de novembre s'hauria d'estar al nou magatzem sense fibrociment.

Sr. Segismundo Serrano indica que hi ha una incongruència entre el fet de prorrogar el lloguer d'un magatzem que no tingui la coberta de fibrociment. Sol·licita aclariment sobre aquest punt.

Sr. Xavier Pons confirma que hi ha una pròrroga del contracte i un acord amb el propietari per tal que abans que comenci el nou contracte ha d'estar canviat.

Sr. Segismundo Serrano pregunta si durant les obres de substitució el personal que estigui treballant allí s'haurà de reubicar a un altra lloc o que caldrà fer.

Sr. Xavier Pons indica que s'intentarà fer la substitució en període de mínima presència de treballadors possible (estiu – agost) mentre s'hauran de traslladar i s'està treballant.

Sr. Segismundo Serrano pregunta si es fa tot a càrrec del propietari o afecta al Servei.

Sr. Xavier Pons confirma que tot es a càrrec del propietari.

Sr. Segismundo Serrano sobre la reubicació dels treballadors durant la substitució de la coberta demana si es podria veure prèviament el lloc per veure si està ben equipat per a les necessitats del personal.

Sra. Concepció Minguet demana que quan s'acabin les tasques de substitució de la teulada s'avi a l'OPRL per tal que, abans que torni el personal, es puguin realitzar mesures ambientals.

Sr. Xavier Pons contesta que d'acord a la petició de la Sra. Concepció Minguet.

Sr. Xavier Pons confirma que els EPIs han arribat ja. Pel que fa a les ulleres han recollit les necessitats dels treballadors es seguirà el patró de logística, han passat la llista dels treballadors i estan pendents que els avisin per tal que els treballadors puguin anar a la òptica, els revisin la vista i que es facin les ulleres de sol graduades.

Sr. Segismundo Serrano sobre les ulleres de sol comenta que és un EPI i que, com a tal, anar a l'òptica s'haurà de fer en horari de feina, vol saber si s'ha tingut previst l'estoc per tal que no passi com les cremes solars l'any passat.

Sr. Xavier Pons confirma que van arribar i ara aquest any ja els tenen i espera que no torni a passar.

Quart punt. Precs i preguntes

Sr. Solanes dona pas al torn de preguntes.

Sr. Segismundo: Sobre el local bibliobús de Berga, quan es va fer l'Avaluació de riscos sembla que no hi havia una escala, i aquesta no té les proteccions adients. Demana que es contemplés i es prenguessin mesures.

Sra. Llum Llosa, revisarà aquesta actuació, per veure si la tenen present i quina actuació han de fer.

Sr. Albert Carreras:

Vestuari St. Llorenç es va fer una visita i les condicions es van valorar com a molt precàries: la guixeta és petita, no hi ha armariets pels EPIS, els vestidors es troben a la mateixa planta que els vehicles i no se sap com estan els nivells de CO₂. L'extracció és manual i no funciona adequadament. Si que els van informar que s'estava buscant una ubicació nova; es va comentar que la teulada és de fibrociment, pel que es va descartar, en qualsevol cas indica que caldria fer unes actuacions immediates abans no es trobi un local més adient o s'arregli. Canviar de lloc als vehicles, reubicar la planta... Voldria saber com es valora aquest tema.

Comenta el tema de la darrera agressió que va haver-hi a Parcs. Manifesta que les funcions dels guardes no estan definides (ja que des de la Gerència es diu que no son agents d'autoritat) però es fan actuacions d'agents de l'autoritat i comporta un problema. A més, hi ha ordenances que indiquen que els guardes dels parcs, que són funcionaris, tenen la condició d'agents de l'autoritat. Hi ha una confusió i demanen que hagi un comunicat aclarint aquest tema que serveixi de prevenció. Es van fer unes recomanacions que s'haurien de complir i comunicar-ho a tot el personal, i no només als Directors ja que s'actua diferent segons el Parc. La comunicació fa que hi hagi un criteri únic, tant pel que fa a les funcions com a les mesures preventives per tal que no es tornin a repetir els accidents violent. Cal fer una comissió per millorar la comunicació interna que afavoriria la prevenció. Indica que s'hauria de fer alguna formació com amb el protocol de violència i agressió de l'ORGT pel personal dels parcs.

Demanen una comparativa dels accidents amb i sense baixa des del 2018 fins ara per fer una valoració degut a la gravetat dels casos.

Sr. Solanes indica que queden anotats aquests quatre temes pel que fa a les deficiències esmentades als vestuaris de St. Llorenç, les agressions a Parcs (en aquest sentit aclareix que en referència a si son o no agents d'autoritat va quedar aclarit en el CSS i emplaça a Pars Naturals que ho acabi d'aclarir o actualitzar), la millora de la comunicació interna i la possibilitat de tenir una comparativa d'accidentabilitat des de 2018 – 2023.

Sr. Leonardo Jurado, es reafirma en la petició d'aquesta Comissió per a Parcs Naturals que estudiï com disminuir el problemes de les agressions i la creació d'un protocol.

Sr. Solanes dona per tancada la sessió a les 11:08h.

Annexos

Núm	Annexos	Data document	Unitat Organitzativa
Quadre de seguiment			
1	2023SAC02 QUADRE DE SEGUIMENT. xls	28.04.2023	SDLO
Informes Prevenció			
2	2023IP023 AC Valoració i adequació provisional Malloles	14.03.2023	Infraestructures viàries i mobilitat
3	2023IP065 AC Mesures Igualada trasllat	23.03.2023	Infraestructures viàries i mobilitat
4	GSB_IP052_2023_Informe mesures camps electromagnètics Bibliobús Guillerries	20.03.2023	Biblioteques
Planificacions			
5	Planificació 2022IP339 Amiant Manresa Valoració	16.12.2022	Infraestructures viàries i mobilitat
6	2022IP249 Planificació mesures Informe de prevenció Torre Guaita_ Sant Elies_Montseny	22.09.2022	Oficina de Prevenció d'Incendis Forestals
7	2022IP250 Planificació mesures Informe de prevenció Torre Guaita_ Puig de la Mola_Garraf	28.09.2022	Oficina de Prevenció d'Incendis Forestals
8	2022IP251 Planificació mesures Informe de prevenció Torre Guaita_ Puig de l'Àliga_Foix	28.09.2022	Oficina de Prevenció d'Incendis Forestals
9	2022IP252 Planificació mesures Informe de prevenció Torre Guaita_ La Talaia_Garraf	06.10.2022	Oficina de Prevenció d'Incendis Forestals
10	GRF_00_2022_IP_Sonometria Garraf_Planificació	n/d	Parcs Naturals
11	MTG_00_2022_IP_Sonometria Montnegre_Planificació	n/d	Parcs Naturals
12	MTQ_00_2022_IP_Sonometria Montesquiu_Planificació	n/d	Parcs Naturals
13	MTY_00_2022_IP_Sonometria Montseny_Planificació	n/d	Parcs Naturals
	SLL_00_2022_IP_Sonometria Sant Llorenç_Planificació		
Informe sinistralitat ORGT/OPRL			
14	Informe sinistralitat primer trimestre	Gener-Març'23	ORG
Avaluacions de riscos ORGT			
15	Av riscos Masquefa	02.02.2023	ORG
16	Av riscos El Prat de Llobregat	05.12.2022	ORG
17	Av riscos complementaria Gavà	Febrer'23	ORG
18	Av il·luminació Gavà	Febrer'23	ORG
Simulacres ORGT			



19	Simulacres de Cubelles	15.03.2023	ORGT
20	Simulacre de Vallirana	23.04.2023	ORGT
21	Simulacre de Sant Feliu de Llobregat	21.03.2023	ORGT
22	Simulacre de Sant Joan Despí	21.03.2023	ORGT

ESBORRANY